
Geacht college

Met deze brief wil de Wijkraad van Hoogvliet graag haar ongevraagd advies geven
inzake de verlenging van de vergunning voor de trotter langs de Groene Kruisweg
in Hoogvliet. Sinds maart 2020 staat deze trotter op deze locatie, waarvoor jaarlijks
een vergunning inname openbare grond is afgegeven door de gemeente Rotterdam.

De trotter vervult een cruciale rol in onze wijk. Hij wordt voornamelijk gebruikt voor de
promotie van de Participarade, het grootste evenement van Hoogvliet dat door bewoners
wordt georganiseerd. De wijkraad draagt aanzienlijk bij aan de financiering van dit
evenement en de organisatie werft tevens sponsors die als tegenprestatie hun uiting op
de trotter kunnen plaatsen. Het voortbestaan van de trotter is essentieel om de begroting
van de Participarade sluitend te krijgen. Hoogvlieters hebben naast dit evenement
eigenlijk niets, geen bioscoop, museum of theater… zij kunnen niet meeliften op het
cultuuraanbod van de stad waar zij wel in bijdragen, veel stadse activiteiten zijn voor veel
Hoogvlietse bewoners onbereikbaar. Neem het hoge percentage alleenstaande moeders
met kinderen die moeilijk verplaatsen, het hoge aantal bijzondere doelgroepen dat hier
bewust geplaatst wordt, het zeer hoge percentage lage inkomensgroepen en
vluchtelingen; stuk voor stuk mensen voor wie deze eenmalige gezellige en feestelijke
dag in de zomer een plek voor ontmoeting, ontspanning en ontlading is. Wijkraad
Hoogvliet geeft een groot deel van haar budget uit aan deze dag en maakt daarmee
kenbaar dat zij het belangrijk vinden voor Hoogvliet dat dit kan blijven bestaan.

Daarnaast gebruikt de wijkraad de trotter voor het delen van belangrijke informatie met de
bewoners, zoals in de loop der jaren de Corona 1.5 meter berichten, de december
activiteiten en de viering van 4 en 5 mei. Het is de plek waar wij bewoners fijne
feestdagen kunnen wensen of kunnen waarschuwen voor bijvoorbeeld verkeersinfarcten
of andere maatregelen. De trotter is daarmee een waardevol communicatiemiddel om
Hoogvliet te bereiken als wijkraad.
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Tot onze verbazing en teleurstelling heeft de gemeente Rotterdam aangegeven dat er na
4,5 jaar geen nieuwe vergunning afgegeven zal worden. Bij eerdere aanvragen voor een
vergunning inname openbare grond werd altijd aangegeven dat een
omgevingsvergunning niet nodig was. Echter, bij de meest recente aanvraag werd ons
verteld dat er nu wel een omgevingsvergunning vereist is, die vervolgens werd afgewezen
op basis van een negatief welstandsadvies, waarin gesteld wordt dat de trotter een
rommelig beeld geeft.

Wij zijn van mening dat dit oordeel geen recht doet aan de werkelijke situatie. De trotter
staat er al ruim 4,5 jaar zonder enige klacht of probleem. Hij past prima in het straatbeeld,
te midden van de andere elementen zoals lantaarns en stoplichtpalen op de kruising. De
uitstraling van de trotter doet niets af aan de omgeving.

In het Wijkakkoord schreef de Wijkraad eerder al, dat de communicatie beter moet, maar
nu wordt ons een zeer belangrijk communicatiemedium ontnomen. De enige lokale krant
die resteert wordt slecht of niet bezorgd, de andere is gestopt. Weekblad Hoogvliet ook
gestopt, Metro en Spits liggen nergens meer. Voor de Wijkraad zelf is deze trotter ook een
manier om bewoners te bereiken, wij hebben deze trotter gewoon nodig. Want naast de
trotter heeft Hoogvliet qua communicatieruimte verder… niets.

Er is geen bewoner in Hoogvliet die vanuit zijn of haar huiskamer tegen de trotter aankijkt,
hij is laag, mensen zijn gewend dat ie er al jaren staat en geven ook aan erop te kijken of
er iets te doen of te melden is. Niemand heeft hier last van. Er is helemaal geen sprake
van een rommelig beeld of sprake van welstand. De aanwezigheid van de trotter is op
geen enkele manier slecht voor het milieu, eerder een welkome aanvulling voor een
communicatiemedium zonder verbruik of vervuiling. Kortom: wij zijn het niet met u eens
en vinden dat de vergunningaanvraag gehonoreerd moet worden.

Wij verzoeken de gemeente Rotterdam daarom dringend om de vergunning voor het
behouden van de trotter op de huidige locatie te honoreren. Het is een belangrijk
informatiepunt voor de wijkraad en een onmisbare ondersteuning voor het grootste en
belangrijkste gratis toegankelijke evenement van Hoogvliet.

Wij hopen op uw begrip en medewerking en zien uw reactie met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,
Namens de wijkraad Hoogvliet,

Patricia Keijzer-van der Heijde
Voorzitter

Salwa Ziani
Wijkraadcoördinator

cc. Griffie
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Bijlage: Foto's van voorbeelden van het gebruik van de Trotter en de Locatie.
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